



# Warren Consolidated Schools

*Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships*

1.888.4WCS.KIDS  
www.wcskids.net

## ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita  
Warren, MI 48093  
586.825.2400

### Board of Education

Susan G. Trombley, President  
I. Susan Kattula, Vice President  
Megan E. Papiasian-Broadwell, Secretary  
Carl Weckerle, Treasurer  
Leah A. Berdy, Trustee  
Susan M. Jozwik, Trustee  
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

October 13, 2020

Dear WCS Community,

The WCS Board of Education has called a Special Meeting for this Thursday, October 15, 2020, at 4:30pm, to consider a framework that would provide families a choice of returning to in-person learning on a hybrid schedule or remaining at home in remote learning.

In keeping with my commitment to update you with important safety information, a member of the Cousino High School Boys Varsity Soccer team tested positive for Covid-19 today, requiring us to implement the recommended protocols from the Macomb County Health Department, including posting it on our website within 24 hours. Most important, only affected students, coaches, and staff will be notified by the district for specific follow-up, including the need to quarantine, further testing, etc.

I will continue to update you as necessary, and please continue to stay safe and be healthy.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

تشرين الأول 13, 2020

عزيزي WCS المجتمع ،

دعا مجلس التعليم WCS إلى عقد اجتماع خاص لهذا الخميس 15 أكتوبر 2020، في الساعة 4:30 مساءً، للنظر في إطار من شأنه أن يوفر للعائلات خيار العودة إلى التعلم الشخصي وفق جدول زمني هجين أو البقاء في المنزل في التعلم عن بعد.

تمشيا مع التزامي لتحديث لكم مع معلومات السلامة الهامة، وهو عضو في مدرسة كوزنو السامية بنين Varsity فريق كرة القدم اختبار إيجابي لـ Covid-19 اليوم، مما يتطلب منا لتنفيذ البروتوكولات الموصى بها من وزارة الصحة مقاطعة ماكومب، بما في ذلك نشرها على موقعنا في غضون 24 ساعة. والأهم من ذلك، سيتم إخطار الطلاب والمدربين والموظفين المتأثرين فقط من قبل المنطقة لمتابعة محددة، بما في ذلك الحاجة إلى الحجر الصحي، وإجراء المزيد من الاختبارات، وما إلى ذلك.

سوف أوصل تحديتك حسب الضرورة، ويرجى الاستمرار في البقاء آمناً وبصحة جيدة.

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، مشرف دكتوراه